

**UCHWAŁA NR XVI/87/2025
RADY MIEJSKIEJ W KISIELICACH**

z dnia 5 marca 2025 r.

**zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania
i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze,
z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób
z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków
częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich
pobierania**

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2024 r., poz. 1465, 1572, 1907 i 1940) w związku z art. 17 ust. 1 pkt 11 i art. 50 ust. 6 ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej (Dz.U. z 2024 r. poz. 1283, 858, 1044 i 1572) uchwala się, co następuje:

§ 1. W uchwale Nr XVI/152/2020 Rady Miejskiej w Kisielicach z dnia 9 lipca 2020 r. w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania (Dz. Urz. Woj. Warm.-Maz. z 2020 r. poz. 3430, z 2022 r. poz. 1324, z 2023 r. poz. 989) wprowadza się następujące zmiany:

1) § 6 otrzymuje brzmienie:

„§ 6. Ustala się cenę jednej godziny usług opiekuńczych lub specjalistycznych usług opiekuńczych w wysokości 50,00 zł”;

2) zmienia się załącznik do uchwały, który otrzymuje brzmienie jak w załączniku do niniejszej uchwały.

§ 2. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia jej ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Warmińsko-Mazurskiego z mocą obowiązującą od 1 kwietnia 2025 r.

Przewodniczący Rady
Miejskiej w Kisielicach

Piotr Blinkiewicz

Zasady odpłatności za usługi opiekuńcze

Dla osób samotnie gospodarujących

kryterium dochodowe wg ustawy o pomocy społecznej	odpłatność za 1 godzinę od dochodu netto
0 – 100%	bezpłatnie
100,001 – 150 %	7,20 zł
150,001 – 200 %	7,70 zł
200,001 – 300 %	8,20 zł
300,001 – 400 %	8,40 zł
400,001 – 500 %	11,10 zł
500,001 – 600 %	12,60 zł
600,001 – 700 %	14,60 zł
700,001 – 800 %	16,60 zł
800,001 – 900 %	18,60 zł
pow. 900,001 %	20,60 zł

Dla osób gospodarujących w rodzinie

kryterium dochodowe wg ustawy o pomocy społecznej	odpłatność za 1 godzinę od dochodu netto
0 – 100%	bezpłatnie
100,001 – 150 %	7,30 zł
150,001 – 200 %	7,80 zł
200,001 – 300 %	8,40 zł
300,001 – 400 %	10,20 zł
400,001 – 500 %	15,70 zł
500,001 – 600 %	18,70 zł
600,001 – 700 %	21,70 zł
700,001 – 800 %	24,70 zł
800,001 – 900 %	27,70 zł
pow. 900,001 %	30,70 zł